
Tyresöinitiativet – Aktuell lägesrapport till 
beredningen för medborgardialog och integration 

(30 april 2019) 

 
Enligt den kommunikationsplan som beredningen för medborgardialog och integration fastställde 

den 15 januari 2019 ska beredningen informeras kontinuerligt om aktuellt läge i Tyresöinitiativet.  

 

Sedan starten 31 januari 2017 har totalt 143 förslag lämnats till Tyresöinitiativet enligt nedanstående 

redovisning. 21 av dessa förslag har lämnats under perioden 1 januari till och med 30 april 2019. 

 

Status på inkomna förslag Förslaget handlar om 

1 förslag är publicerat i dagsläget 

 

Basketplan vid parkourparken 

 

2 förslag väntar på att bli publicerade Konstgräs på fotbollsplaner vid Njupkärrs 

och Bergfotens skolor  

1 förslag på väg att remitteras till nämnd Konstgräs på fotbollsplanen vid Hanviken 

skola 

4 förslag är under nämndhantering 

 

Utegym m.m. på Ällmoraängen 

Satsa på unga tjejer. Utveckla Dalhallen 

Fortsätt rusta upp kring Barnsjön 

Utegym i Raksta 

24 förslag har hanterats i nämnd och är avslutade   

17 förslag har fått färre än 50 röster och har avslutats  

94 förslag har inte publicerats av olika anledningar  

Totalt 143 förslag  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Hittills genomförda kommunikationsinsatser: 

För att ytterligare tydliggöra Tyresöinitiativet har informationen på kommunens externa webbplats 

setts över och bland annat kompletterats med tydliga exempel på vad man kan och inte kan lämna 

förslag om. 

 

Inför 2-årsjubileet publicerades den 29 januari 2019 en artikel om Tyresöinitiativet i kommunens 

bilaga i Mitt i Tyresö. Artikeln låg dessutom i Mitt i Tyresös digitala artikelsnurra,  samt som 

fokusnyhet på kommunens webbplats tyreso.se 

 

Den 20 februari publicerades en nyhet på kommunens webbplats med aktuella förslag inom 

Tyresöinitiativet. En notis med samma innehåll var med i kommunens marsbilaga i Mitt i Tyresö. 

 

Tyresöinitiativet har även uppmärksammats i ett inlägg på Tyresö kommuns facebooksida där läsare 

har kunnat gilla inlägget och skriva kommentarer. 

 

Planen är att Mitt i Tyresös kommunruta ska innehålla en presentation av aktuella förslag till 

Tyresöinitiativet en gång i månaden. 

 

Kommunikationsenheten har lyft Tyresöinitiativet med övriga kommunikatörer i kommunen, att de 

ska nämna Tyresöinitiativet i annan relaterad information. 

 

Övrigt 

Kommunikationsinsatser kommer att planeras under hösten 2019 för att nå gymnasieungdomar. 

 

I medborgarundersökningen som genomförs under hösten 2019 kommer tre frågor om 

Tyresöinitiativet att finnas med för att mäta hur många medborgare som känner till Tyresöinitiativet, 

hur de fick kännedom om Tyresöinitiativet och om de har varit inne på kommunens webbplats och 

läst om pågående förslag. Siffrorna i 2019 års undersökning kommer att jämföras med resultaten i 

undersökningen 2018. 

 

Om ni har ytterligare frågor så är ni varmt välkomna att höra av er till mig: 

robert.sirvio@tyreso.se 

Med vänliga hälsningar 

Robert Sirviö, kvalitetscontroller, Tyresö kommun 

mailto:robert.sirvio@tyreso.se

